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Skrivelse från Liberalerna om platser på ESS-gymnasium samt ESS 
marknadsföring 

ESS-gymnasiet är en lärartätskola utspridd över staden med specialpedagogisk profil och 
sammanhållen skoldag. Många av de barn och unga som studerar där har en autistdiagnos. 
Gemensamt för eleverna som går där är att de har behov av undervisning i små klasser och 
grupper. 
 
Vi anser det självklart att ESS-gymnasiet borde marknadsföras jämte resursskolorna och inte, 
som idag, jämte ordinarie gymnasieskolor.  
 
Vidare har vi fått information om att det behövs fler platser på introduktionsprogrammen 
IMA-AST. Då det i nuläget endast existerar 20 platser per år är många föräldrar oroliga över 
huruvida deras barn ska kunna få plats. 
 
Liberalerna vill mot bakgrund av detta ställa följande frågor: 
 

- Har förvaltningen för avsikt att låta ESS-gymnasiet marknadsföras på ett sätt som tar 
hänsyn till dess profil? 

- Har förvaltningen för avsikt att utöka ESS-gymnasiets antal platser på IMA-AST? 
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